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PROTOKÓŁ 

obrad XXXIV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 26 sierpnia 2021 r. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1000 

Zakończenie obrad o godz. 1035 

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu). 

Radni obecni - 10 

Radni nieobecni  - 5 

Ad. 1 Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynął wniosek od Burmistrza 

Miłakowa o zwołanie sesji nadzwyczajnej z proponowanym porządkiem obrad. 

W związku z powyższym otworzył obrady XXXIV sesji nadzwyczajnej, 

stwierdzając kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. Powitał 

wszystkich uczestników. 

Wniosek Burmistrza o zwołanie sesji nadzwyczajnej 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad. 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie: 

a) zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 

2021-2035; 

b) zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2021 r.; 

c) zmiany regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie Gminy Miłakowo. 

4. Zamknięcie obrad.  

Ponadto wpłynął wniosek od Burmistrza Miłakowa o poszerzenie porządku obrad 
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sesji nadzwyczajnej o punkt: podjęcie uchwały w sprawie nawiązania współpracy 

partnerskiej pomiędzy Gminą Miłakowo a Miastem Sokal w Obwodzie Lwowskim 

na Ukrainie. Zaproponował umieszczenie projektu uchwały w punkcie 3d. 

Wniosek Burmistrza o poszerzenie porządku obrad 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 

Ad. 3 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na 

lata 2021-2035; 

Skarbnik Gminy, Pani Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - 

omówiła szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z objaśnieniami dołączonymi do 

projektu. 

Radny Andrzej Nagraba poprosił o więcej informacji na temat transportu 

zbiorowego. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – powyższe zadanie było już ujęte w budżecie, 

a kwoty związane z tym zadaniem były wprowadzone na podstawie prognoz i 

szacunków. Obecnie po wyłonieniu operatora znane są już kwoty ostateczne. 

Należy również skorygować łączne dofinansowanie oraz pojawiła się możliwość 

pozyskania dodatkowych środków z Urzędu Marszałkowskiego za zakupione 

bilety. Nie było o tym wcześniej mowy, a dzięki tym środkom zmniejszą się 

wydatki gminy. 

Radny Andrzej Nagraba zapytał o wkład własny Gminy do powyższego 

zadania. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik - wkład własny gminy to ponad 114.000 zł. Nie 

są jeszcze uwzględnione bilety, które będą kupowane przez mieszkańców. Jeżeli 

będą kupowane bilety, wówczas będzie pomniejszona faktura o te pozyskane 

dochody, więc wydatki Gminy również będą mniejsze. 

Burmistrz Miłakowa - w związku z tym, że do 1 września br. gmina musi 

podpisać umowę, aby móc uruchomić linie autobusowe dla dzieci szkolnych, 

zwrócił się z prośbą o zwołanie sesji nadzwyczajnej. Wszystkie sprawy 

techniczne zostały omówione dużo wcześniej.  

Radna Hanna Walczyk odnośnie spisu powszechnego zapytała czy w urzędzie 

zostały utworzone stanowiska do wykonania samodzielnego spisu. 
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Sekretarz Gminy Justyna Zabiełło – stanowiska w urzędzie do spisu 

powszechnego zostały utworzone od samego początku. Ponadto na Dożynkach 

Gminnych będą dwa stanowiska, gdzie rachmistrzowie będę mogli spisać osoby 

chętne. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań odczytał projekt 

uchwały, po czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 4 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2021-2035 została podjęta. 

Uchwała Nr XXXIV/ 216 /2021 

wg załącznika Nr 5 do protokołu 

b)  zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2021 r.; 

Skarbnik Gminy, Pani Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - 

omówiła szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do 

projektu. 

Radna Hanna Walczyk - w zeszłym roku autopoprawką było wprowadzane 

zadanie do budżetu związane z przyłączem wody w Rojach, a obecnie nie widzi 

tego zadania w budżecie. Zapytała także o realizacje montażu lamp 

oświetleniowych. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – wszystkie wnioski, które były składane przy 

projekcie zostały uwzględnione do budżetu. Powyższe zadanie nie jest widoczne 

w inwestycjach, ponieważ kwoty są ujęte w wydatkach bieżących. 

Kierownik RGT Mariusz Smoliński odnośnie lamp odpowiedział, że 

wykonawca rozpoczął realizację zadania, także w najbliższym czasie zostanie 

ono zrealizowane. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań odczytał projekt 

uchwały, po czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radny. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 6 do protokołu 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany w budżecie 

gminy Miłakowo na 2021 r. została podjęta. 

Uchwała Nr XXXIV/ 217 /2021 

wg załącznika Nr 7 do protokołu 

c) zmiany regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Miłakowo. 

Kierownik RGT Mariusz Smoliński – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówił 

szczegółowo projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 8 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miłakowo została 

podjęta. 

Uchwała Nr XXXIV/218 /2021 

wg załącznika Nr 9 do protokołu 

d) nawiązania współpracy partnerskiej pomiędzy Gminą Miłakowo a 

Miastem Sokal w Obwodzie Lwowskim na Ukrainie. 

Burmistrz Miłakowa omówił szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z 

uzasadnieniem dołączonym do projektu. 

Radny Andrzej Nagraba poprosił o więcej informacji na temat miasta Sokal. 

Burmistrz Miłakowa udzielił odpowiedzi. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań odczytał projekt 

uchwały, po czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 10 do protokołu 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie nawiązania 

współpracy partnerskiej pomiędzy Gminą Miłakowo a Miastem Sokal w 

Obwodzie Lwowskim na Ukrainie została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXIV/ 219 /2021 

wg załącznika Nr 11 do protokołu 

Radny Andrzej Nagraba zwrócił się z prośbą o użyczenie kluczy bądź 

wykoszenie trawy w nowopowstałej oczyszczalni ścieków w Boguchwałach. 

Zwracał się z prośbą do Prezesa Spółki, ale niestety nie było odzewu. 

Burmistrz Miłakowa – nie można jeszcze wchodzić na obiekt. 

Kierownik RGT Mariusz Smoliński obiekt nie został jeszcze przekazany, 

dlatego przekaże informację dla wykonawcy. 

Burmistrz Miłakowa - aby uruchomić oczyszczalnię ścieków w Boguchwałach, 

mieszkańcy muszą się do niej podłączyć, a obecnie nie ma ani jednego 

przyłączenia do sieci. 

Radny Andrzej Nagraba po raz kolejny zorganizował spotkanie z 

mieszkańcami i jest wszystko omówione z mieszkańcami bloków, dokumenty 

już spływają i we wrześniu wchodzi spółka i zaczyna kompleksowe podłączania 

Boguchwał. 

Ad. 4 Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXXIV sesji nadzwyczajnej Rady 

Miejskiej w Miłakowie, Przewodniczący Rady zamknął obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołował:      Przewodniczył: 

Insp. ds. Obsługi Rady   Przewodniczący Rady Miejskiej 

(-) Agnieszka Korkuć     (-) Michał Boczulak 


